



Mighty Brokerage (Asia) Limited

敏哲証券有限公司

Physical Scrip Withdrawal Form 提取實物股票表

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, Shop 68-70, Manor Centre, 218 Fuk Wing Street, Kowloon or by fax (852) 2655 7033. For any enquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2655 7011.

請將已填妥的表格郵寄至九龍福榮街 218 號美居中心地下 68-70 號舖或傳真至 (852) 2655 7033 客戶服務部。如有任何查詢，請致電 (852) 2655 7011 與客戶服務部聯絡。

Account Name 賬戶名稱 _____

Account Number 賬戶號碼 _____

Date 日期 _____

To withdraw the Stock(s) in the form of physical scrip from my/our securities account and deliver them to me/us or the authorized representative:

由本人/吾等之證券賬戶以實物形式提取股份，交予本人(吾等)或授權代表:

(Name 姓名: _____, ID No. 身份證號碼: _____)

Others 其他 _____

Stock Code 股份代號	Stock Name 股份名稱	Quantity 股份數量	Odd Lot 碎股 (Y/N)	Lot Size 手數	No. of Tr. Deed 過戶紙	CCASS Withdrawal Order No CCASS提貨編號	Withdrawal Fee 提貨費 (HKD)
Total HKD							

Client Signature

客戶簽署: _____

Contact No

聯絡電話: _____

I/We hereby confirm receipt of the above securities being delivered to me/us by your company

本人/吾等確認收妥貴公司交付上述股票

Client Signature

客戶簽署 _____

Date

日期 _____

For official use only		Signature checked by
Back office	Inputted by	Checked by
CCASS	Inputted by	Approved by
Remarks		